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Referat konstituerende bestyrelsesmøde tirsdag den 10. juni 2025  

Deltagere: Ib Bertelsen, Torben Mølkjær, Henning Bøgh, Mads Koch Hansen via link, Preben Lindum via tlf og Charlotte 

Aggerholm fra Ullerup Ejendomsadministration. 

Kanalbyen i Fredericia  

 

                Referat Blad nr. 44/2025 

1.  Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt  

2.  Referat af bestyrelsesmøde nr. 43 afholdt 28. april er godkendt pr. mail  

Ingen bemærkninger 

3.  Konstituering af bestyrelsen med formand valgt af sin midte 

Ib Bertelsen blev enstemmigt valgt som formand 

Preben Lindum blev enstemmig valgt som næstformand 

Peter Kirketofte fratræder sin stilling i Kanalbyen og Kanalbyen har derfor udpeget 

Henning Bøgh som medlem af bestyrelsen jf. vedtægternes §13.3. 

Bestyrelsens medlem(mer) i udvalgene er som følger: 

Torben Mølkjær - Kommunikationsudvalget 

Preben Lindum - Bylivsudvalget 

Ib Bertelsen og Mads Koch Hansen - Driftsudvalget 

4.  Fastsættelse af forretningsorden for bestyrelsen  

Bestyrelsen godkendte enstemmigt forretningsordenen. 

Ib Bertelsen og Henning Bøgh godkender fakturaer og betalinger. 

Ullerup Ejendomsadministration sørger for at kontakte banken vedrørende ændrin-
ger i fuldmagtsforhold. 

5.  Planlægning af kommende møder 

Bestyrelsen mødes på følgende datoer: 
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Mandag d. 18. august 2025 kl. 16 

Mandag d. 17. november 2025 kl. 16 

Mandag d. 12. januar 2026 kl. 16 

Mandag d. 9. marts 2026 kl. 16 

Dialogmøde: 25. februar 2026 kl. 19 – tøjhuset er booket. 

Generalforsamling: d. 18. maj 2026 kl. 19 i Porthouse 

6.  Eventuelt 

Bestyrelsen drøftede afdækning og afskærmning af altaner, vinduer m.m. 

Der har været et par sager i Langebro med ønske om afdækning for indkig.  

Bestemmelsen i vedtægternes §9.2 betyder, at man ikke kan opsætte afskærmning, 
folieafdækning o.lign., som ændrer bygningernes udseende, uden forudgående god-
kendelse fra Bydelsforeningens bestyrelse. 

Bestyrelsen har tidligere vedtaget en farvepalette af jordfarver for altanafdækning, 
markiser o.lign., som er tilgængelig på hjemmesiden. 

Bestyrelsen er enige om, at de enkelte medlemmer (ejerforeninger, karréforeninger, 
m.m.) skal lave en redegørelse over, hvad man ønsker at opsætte, og sende det til 
godkendelse ved Bydelsforeningens bestyrelse, inden der opsættes film eller anden 
form for afdækning, som ikke allerede er tilladt jf. ovenstående. 

 Kommende og udskudte punkter: 

• Gennemgang af handlingsplan for kommunikations-, drifts- og aktivitetsudvalg  


